无犯罪记录承诺书

江苏省外国专家局：
本人 Youngmin Yang （国籍：韩国，护照号：M41841885），受聘于 南京信息工程大学   （单位），担任校聘教授 一职，合同期自2019年 9月 1日至2024年 8月 31日。本人郑重承诺，在本国及境外无犯罪记录，来华工作后，将严格遵守中国法律法规，自觉服从各项管理制度。 

特此承诺。
                    签名 ：                

           时间 ：               
No Criminal Record Commitment

Jiangsu Foreign Experts Affairs Bureau,
I,  Youngmin Yang (Nationality: Korean , Passport Number: M41841885), will be employed in   Nanjing University of Information Science &Technology    as Professor . The contract period is from2018-09-01 to 2024-08-31. I solemnly promise that I have no criminal record both at my home country and abroad. When I arrive in China and start to work, I will strictly abide by the laws and regulations of P. R. China, and consciously obey the management system.

Hereby I make the above commitment.
Signature: 

Date:
注:此文件请外国专家签字后扫描发回聘请单位，办理来华工作许可时提交影印件。
